
Närvaranda: tars §undströru, Ctristian Laine, Jan Seger' Eva Lampel' EIIa Öströrn'

Margaretha Hofunberg, Marianne Lundberg

§1) Mötet öPPnades av Lars'

§2) Dagordningen godkiindes'

§3) Förra $yrelsemötesprotokollet godkändes och lades till handlingarna'

§4) Planiirenden, remisser, rapporter:

. Christian meddelade att FFE:s överklagande av liinsstyrelsens beslut om att godkänna'planen

L ;t ;äää; h* nåttegeringen' e;'Lret har tiltctltktr planen' Imorgon går remisstiden-ut'

FFE kommer att liimna in synpunkter på Boverkets forarde men vi låir inte bli hörsarnmade'

§5) Då Hugo var borta bordlades den ekonomiska redovisningen'

L
§ 6) Programverksamheten:
14/11 visas Bloms hus, Frescati'

Cfristian ordnar ett firedrag till våren om idrottshistoriken inklusive roddverksamheten i
parken. Christian lovade ockå kofla om Ernst Brunner skulle vilja berätta om sin nya roruul

om Bellman smt uqdcr§öka om vi kan fr veta mer om Karl IilV Johans marmor i
Hagaparken. Årsmötet kommer dåirefter samt Hagadagen'

Beslöts att progrämkostritten återkommer nåtsta möte med definitiva datum for

medlemsmötena-

§ ?) Informat ionsverksamheten:
Marianne uppmanade alla attvara aktiva i distributionen av broschyren'

§S] Öwiga frågor:

1 Styrelsen poZi"ä*rAe vikten av attrensa bort icke betalande fran medlemsregistret'
L il;;;;a,'.ehälla lovade göra detta Kontakt tas med Annelie' f d rcgisterftirvaltare'

Beslöts också att Margaret "ld"' 
med Hugo om bästa och snabbaste sättet att ä reda på

vilka nya medlemmar somtillkommit'

L §9) Nästa möte beslöts till 30/1-03 hos Torbjörn och Margareta'

justeras
Vid protokollet

t--,/ . t
W,"*/l<,

{
Marianne Lundberg Lars Sundström
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